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Mi lesz veled, Feneketlen-tó? 
 
Mint XI. kerületi civil egyesület, 2008. április 1-jére meghívást 
kaptunk az SZDSZ Ecsed utcai székházába, hogy beszélgessünk a 
környezetvédelemről. Tucatnyi egyesületi elnök, képviselő jött el és a 
kerület összes szdsz-es önkormányzati képviselője, illetve 
országgyűlési képviselője, Lakos Imre is. 
 

A mintegy kétórás, intenzív 
beszélgetés közben a Fene-
ketlen-tavi Horgász-egye-
sület elnöke és titkára is 
megszólalt. Elmondták, a 
tóban jelentős halpusztulás 
van (több mint egymillió 
forintos kár, amihez 
hozzáadódik az elszállítás 
költsége), melynek oka, hogy 
az elmúlt hónapokban a tó 
vízszintje körülbelül egy 
méterrel (!) csökkent. 
Hozzátette: a közelben, a 

Móricz Zsigmond körtéren és 
a Skála-piac mellett zajló 4-es 
metró építése okozhatja ezt. 

A vízpótlásra elméleti megoldásuk van, a kútfúrás (!), de semmilyen gyors, 
gyakorlati megoldást nem látnak. Leszegett fejjel meséltek tóról: a romló 
vízminőségről, arról, hogy vízben már nem él meg hal.  
Döbbent csend fogadta a hallott tényeket. 
Kérdések vetődnek fel: miféle hatástanulmány készült (ha egyáltalán van 
ilyen) a DBR Metró Projektigazgatóságnál, mely nem számolt a kerület és 
főváros egy ilyen vitathatatlan értékének, jelképének pusztulásával, 
károsodásával?  
Az egyesület egyébként az elmúlt napokban nádvágást, tavaszi nagytakarítást 
hajtott végre, dicséretesen rendbe téve a tó környékét.  
Azon már elmélkedni sem merünk, milyen meglepetések várnak a gellérthegyi 
forrásokra, amikor odaér a 4-es metró alagútja. 
  
Budapest, 2008. április 5. 
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az Őrmezői Közakarat Egyesület alelnöke 
(Levegő Munkacsoport tagszervezete) 
 
 

A kép 2008. április 5-én készült. 


